
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 334

Kan ministeren oplyse, hvad erfaringerne har været med et dyreværnspoliti i

Stockholm i Sverige, siden de svenske myndigheder sidst redegjorde for dette

i august 2013 på baggrund af svar på B 122 (2012-13) spørgsmål 4, og des-

uden oplyse antallet af anmeldte dyreværnssager hos dyreværnspolitiet i

Stockholm fordelt på årene 2014, 2015, 2016 og 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Due (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Due@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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